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Kommuneplanens samfunnsdel for Kvæfjord kommune 

Kvæfjord kommune skal planlegge for fremtiden. Vi skal lage en ny kommuneplan, som skal stake ut 

kursen for Kvæfjord kommune for årene som kommer. Vi skal vi se på utfordringer og muligheter, og 

hva som vil være en god utvikling for kommunen vår fremover.  

I planen har vi prioritert tre områder for Kvæfjord kommune: 

• En god oppvekstkommune 

• Et godt lokalsamfunn 

• En grønn kommune 

Hva mener innbyggerne? 
Vi har spurt innbyggerne hva de mener om Kvæfjord. Dette gjorde vi ved å invitere til å svare på en 

digital spørreundersøkelse høsten 2020. Hva er bra med kommunen vår, hva er ikke så bra, og hva 

ønsker folk for fremtiden.  

Vi fikk inn 146 svar. Tusen takk til alle som har deltatt! 

Svar, innspill og tilbakemeldinger vil vi ta med oss inn i arbeidet med å lage den nye 

kommuneplanen. Svarene fra spørreundersøkelsen har vi også samlet i denne rapporten. Alle svar er 

anonyme. 

 

Spørsmål og svar 
Sammensetning i alder og kjønn for de som deltok i undersøkelsen vises i fremstillingen under. 

 

 

Graf som viser alder på deltakere 
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Diagram som viser kjønnssammensetning på deltakere 

 

Spørsmål 
Følgende spørsmål ble stilt i undersøkelsen: 

• Nevn kort - hva er du mest fornøyd med i Kvæfjord slik det er i dag? 

• Nevn kort – hva er du minst fornøyd med i Kvæfjord slik det er i dag? 

• Hva mener du ville gjort Kvæfjord til en bedre kommune? Nevn 1-3 ting  

• Hvilke tre ord ville du bruke for å beskrive Kvæfjord kommune til folk som kommer utenfra? 

 

Vi ba også deltakerne om å ta stilling til tre utsagn, på en skala fra 1-5, hvor 5 er best. Gjennomsnittet 

av hva innbyggerne mente er gjengitt bak påstanden: 

 

• Vi har et godt lokalsamfunn i Kvæfjord     3.71 

• Det er godt å vokse opp i Kvæfjord     3.84 

• Det er jobbmuligheter i Kvæfjord, eller innen 

akseptabel pendleravstand     3.14 

 

Videre i rapporten har vi listet opp alle svar som ble gitt. Svarene er ikke bearbeidet, men hentet 

direkte fra svarskjema. Hver linje markere ett avgitt svar. 

 

Nevn kort - hva er du mest fornøyd med i Kvæfjord slik det er i dag? 
Skolestruktur 

Fin natur, bassenganlegg.  

Godt helsetilbud 

Prioritert landbruk, videregående opplæring, idrettsanlegg og god omsorg.  

Gullesfjord 

Liten størrelse, enkelt å nå frem til ansatte på ulike nivåer. 

Naturen.  
Kvæfjordhallen 

Trygt og godt miljø for voksne og barn :) 
Mange tilbud for barn og ungdom. 
Nært til alt 
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Nærhet til de fleste kommunale tjenester- mulig å nå frem til mennesker. 
God barnehage, skole og eldreomsorg. 
Tilgangen på en fantastisk natur. 
Kvæfjordløyper 
Arbeidet med å hindre etablering av oppdrett ved Gapøya på Sortlandsiden. 

Naturen, været, klima 

-eldreomsorgen. -at kommunen er tidlig ute og får gjort ting/vil ting. -at kommunen er en ja-kommune. 
-at vi har fleire skoler rundt i kommunen, ikke bare en stor. -at vi er egen kommune. 

Skolene 

Tilbud for barn. Naturen.  

Kvæfjordmarka 

Beliggenhet og nærhet til Harstad. Skole og barnehage 

Lokale tilbud, satsning på unge og nærhet.  

Omsorgen for medmennesker 

God jobb 

Bygdekafeen 

At politikerne ikke har store motsetninger og holder oss som egen kommune. At landbruksetaten er 
dyktig og utvikler landbruket. At det bygges nytt helsehus og skole, som signaliserer at det satses på 
nære tjenester 

Folk og natur. Kort vei til arbeidsplasser i Harstad.  

Barnehagetilbud, nærbutikker, bussforbindelse og helsestasjon.  

Nært marka og mange flinke ildsjeler!  

Barnehagetilbud, skoletilbud, kortreist lokal mat, bussforbindelse (selv om det skulle fantes en 
nattbuss), skimuligheter, natur og fjell, bensinstasjon, nytt helsehus 

En fin bygd med mye potensial.  

Trivelig befolkning. Alt vi trenger er nært. Samarbeidsvillige folk i både kommune, skole og 
helsesektoren.  

Naturen.  
Kort vei til hall/idrett/svøm/skole/butikk (på Borkenes)  

Fin natur, kort vei til alt. 

Samhold, størrelse på antall innbyggere og trivelige folk 

Rolig plass hvor innbyggerne føler seg trygge. 

Pleie og omsorg 
Landbrukstjenesten 

Skole/barnehage  

Lokalt preg, trivelige folk og vakker natur 

Naturen 

Menneskene i enkelte omsorgsetater som feks legekontoret. Muligheten for rekreasjon i nærmiljøet.  

Helse og omsorgsetaten og flotte turmuligheter. Kvæfjordløyper som holder skiløypene flotte om 
vinteren.  

At det et landlig 

Landbruk/kortreist mat, idrett og kulturlivet 

Naturen. 

Kvalitet på helsetilbud/skoler/eldreomsorg er høy.  

Mye fint turområde.  

Samfunn og selskap  
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At kommunen tør å bygge helsehus og ny skole. Tilgjengelig helsestasjon og oppvekstapparat. Flotte 
muligheter for friluftsliv. 

Idretts- og kulturliv. Ski- og turterreng. Innbyggerne. 

Gode barnehager 

Nærhet til skole og aktiviteter. Ligger godt til rette for bruk av naturen. 

Liten og nær  

Flotte turløyper, godt tilbud av aktiviteter til barn. 

Som oftest ren og pen bygd  

Kommuneadministrasjonen.  

 
At renovasjonen dekker levering av grovavfall på miljøstasjon. 

Nærhet til natur 
Tilgang til dagligvare, skole, SFO og barnehage 

At vi har bra omsorg for alle i form av barnehage/skole, videregående, mange arbeidsplasser, 
eldreomsorg. Tror folk føler seg trygg, sett og ivaretatt.  

Gode skiløyper, og fin natur. 

Tilgang til naturen 

Liten og trygg kommune. 

Helse og omsorgstilbudet 

Naturforvaltning (kultursti, skiløyper), opptrapping av arbeid rundt psykisk helse, helsehus og planer for 
ny skole, vennlige sambygdinger  

Liten plass, rolig. Tilgang på fine naturområder. Flott med diverse arrangementer som har vært, som 
Bondens Marked, samt at det pleier å skje en del på frivilligsentralen. 

Nærheten- for eksempel til kommunen og saksbehandling  

Marka, skolen, jobben, kulturtilbud, kulturlandskap, gode råvarer lett tilgjengelig, raust samfunn 

Vakker natur, omsorg for hverandre, skal bygge ny skole, har ny barnehage, rask behandling av 
byggesøknader, har skolekorps, gode turmuligheter tilrettelagt, stort sett god service på rådhuset.  

Gode tilbud med nytt helsehus og sentral skole på borkenes 

nydelig utsikt, god tilgang til naturen, passe stort tettsted. God skole og gode arbeidsplasser. 

En koselig kommune med små steder hvor man kan finne fred og ro, samtidig som vi er kun en kort vei 
fra by og andre tilbud. Mange muligheter for å være aktiv i skog og mark i tillegg til at man har mange 
muligheter for å ha barn i idrettslige aktiviteter. 

Liten bygd og bra arrangement blant de lokale for å skape muligheter for barna. Bygda har skoler, 
fritids muligheter og hall samt svømmehall. Det er vi veldig glade for. Det gir et rikt samfunn å ta vare 
på barn, ungen og de gamle. Fortsett med det. 

Kirkegården 
Drivstoff pumpene 
Asfalteringen på Trastad 
Båthavna området er fint 
Terapi bassenget er åpent for utleie 
Drosjen 
Pensjonisten 
Leiemuligheten på FRAM 
Brøytingen er bra nå 

At det er en kommune som fortsatt har landbruk og dyrket mark.  

ikke for mye industri og forurensing. grønt og fint med alt jordbruket god tilgang på lokalprodusert mat. 
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Naturen, med kulturstien, skytterbanen og skiløypene. De gamle steinkaiene på Strand har blitt 
restaurert. Kollektivtilbudet begynner å bli bra. 

Vakker natur. Gode velferdstjenester. God skole. Gode bussforbindelser. Godt 
avfallssystem/kildesortering. Hyggelig naboskap der vi bor. Stort sett trygt og fredelig 
miljø/lokalsamfunn. 

Nærhet til Naturen 

Ivaretar alle! Inkluderende. Godt med ressurser i barnehage og skole.  

Busstilbud, skole og barnehage, idrettsfasiliteter. 

det vet æ ikke 

kjellern ungdom, skolen 

Skoletilbudene, Sykehjem, Barnehagetilbudene og Turmuligheter 

Skolen er bra, den er gammel, men jeg liker den, jeg liker at vi har videregående skole på Borkenes.  

At barn har det trygt i en barnehage, og skole. Jeg er fornøyd at voksne skal få til med å ta aktiviteter i 
fritiden.  

skoler: at det er trygt og følger at jeg får hjelp. 

jeg er mest fornøyd med fotballbanen vår. 

at det er bar skole og klassemiljø, å bra med en ungdomsklubb 

Jeg er mest fornøyd med Kjelleren og banen  

Skolen er helt ok, men gammel.  

Det er en grei kommune, ikke mye som merkes som er galt. Det er en bra kommune å vokse opp i som 
et barn fra alder 3-13. 

jeg er mest fornøyd med skolen og hvor trygg man er i den 

Butikkene er ganske bra, men kunne hatt flere. aktivitetene er ganske bra også. 

Fint med ungdomsklubb fine turstier og løyper. 

at det er kommet en ungdomsklubb, og at vi har et bra fotballanlegg 

Jeg er mest fornøyd meg fotballbanen 

gode råvarer og greit internett 

Kvæfjord er en trygg og rolig plass å bo med en hel del fritids aktiviteter 

skolen, sentrum og hallen. 

at vi fortsatt har butikker. og en bensin pumpe  

Nytt sykehjem, Barnehager, Skoler. 

Helse- og omsorgstjenester, satsing på landbruk 

Naturen og tilbudet i marka (bla. Kulturstien, gapahuker og skiløypene) 

folket og naturen  

Barnehage og skole (1-3) klasse.  

Naturen. 

Dugnadsviljen rundt fritidsaktivitetene for barn og unge. Naturen 

Gode tilbud til barn og unge 

Naturen, basseng, Kvæfjordløyper, at vi har alt i kommunen (unntatt lekeplass).  

Størrelsen. Eldreomsorgen. Borkenes skole.  

Jakt og fiskemuligheter. 
Omsorgstilbudene. 

Naturen, oppvekstsvilkår, nærhet til Harstad. 

Tryggheten 

Kjellrn 

Vet ikke  
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Slik det er ordnet for aktive mennesker, sommer og vinter. Skole. Ellers har man bodd så kort tid her 
som voksen. 

Rolig og fin plass 

 

 

 

Nevn kort – hva er du minst fornøyd med i Kvæfjord slik det er i dag? 
Dårlig nettdekning, dårlig telefondekning. Manglende gang og sykkelveier. For snevert arbeidsmarked. 
Det burde vært laget sti langs sjøen gjennom Borkenes sentrum for senere utvidelse til Vik/Kveøy 

At basseng er stengt på sommern, nå må vi til harstad for å bruke basseng.  

Veivedlikehold 

At Gullesfjord i mye politisk virker glemt! Deriblant bedriftene! Og barn/ungdom i Gullesfjord. 
Organisert idrett foregår på borkenes, ingen bussforbindelse. Kommunen kunne bidratt med å feks å 
skaffe til veie trenere for å forsøke å få til noe skikkelig, kanskje ville flere se seg til Gullesfjord for 
bosetting! Viktig også mtp skole/barnehage! Bidra for å få bygget leilighetsbygget, eller liknende. Flere 
ønsker seg denne vei, men finner ikke boplass. 

Åpningstid HRS, og manglende asfalt og lys på enkelte kommunale veier. 

Sentrum er lite og håpløst  
Lite pynt, ingenting å se på..  

Få muligheter for å få ny næringsvirksomhet eller å få etablerte bedrifter til bygda. Ingen tomter/bygg 
sentralt på Borkenes som er tilrettelagt: det må være muligheter for andre bransjer enn landbruk i 
kommunen 

Reåpningen av oppdrettsanlegget utenfor Dalsnes. Nok nu! 
Muligheten enkeltpersoner/grunneiere har til å trenere/hindre rehabilitiering av Markaveien fra 
Bommen og bak Surnåsen.   

Tilbud for ungdom 

-kommunen må ta tilbake driftsdelen til teknisk etat. lei gjerne inn lokale til selve oppgavene, men som 
det er nå, fremstår det som drift harstad kan ta avgjørelser om kvæfjord. -det er for stor 
utskiftning/usikkerhet/ustabilitet i forhold til de fleste fastlegestillingene. 

Ikke møteplass for ungdommer 

Midler innen eldreomsorg, tilbud for eldre på institusjon. 

Sentrum 

Legekontoret. Økonomi rettet mot barn og unge, spesielt småskolen på Borkenes 

Eiendomsskatten, dårlig støtte til gründere og nyoppstartede bedrifter.  

Internettutbyggingen fra vik via Kveøy til Melå  

Busstilbud  

Veiene 

Åpningstider miljøstasjon. At salg av tomter er dårlig markedsført 

Høye kommunale avgifter.  

Bedre bussforbindelse/flere avganger. Lite tilrettelagt for syklister og fotgjengere. Savner samlingsted 
som er åpent alle dager som inneholder kafe, restaurant, treningssenter og kulturelle tilbud for barn, 
unge, voksne og eldre. Parkområde /lekeplass, sitteplasser/trær og plantering ved småbåthavna. 
Benker /parkområde rundt elva like ovenfor veien mellom kirkegården og BOAS.  

Treningstilbud mtp treningssenter. 
Tiltak og kjøre til byen for å trene. Har gjort litt undersøkelser på dette. Er sikker på at det hadde slått 
an.  
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Flere veier er totalt ødelagte, utelys mangler lys, bussen går i Bygdevegen midt i trange boligfelt i 
stedet for nede på riksvei. Hvor buss selskapet er svært åpen for å bytte vei et hakk ned da det er svært 
trangt. Det er ikke fartsskilt her så bussene følger 50! Og biler og! Ingen skikkelig lekeplass for barn med 
klatre, desse, sklistativer. Ikke tilgang til lite treningsstudio, kommunal snørydding er like ille som å se 
maling tørke,  

Det er et lite tilbud for ungdom som ikke er med på idrett.  

Trafikksikkerheten rundt skolene, spesielt ved småskolen/Borkenes barnehage.  

Umoderne vei til Harstad 

Lite tilbud for oss voksne, utenom bygdekaffen. 

For lite innovativ tenkning som ikke omhandler landbruk. Ting går i sirup og man må tørre satse mer på 
turisme for å få bygda mer synlig. Da holder det ikke bare å se på landbruk 

At alle grøntområder/parker ser ut som en overgrodd urskog. Trasig å komme til Borkenes å se et kaos 
av ugress, busker og utslått plen. Ikke noe trivelig for besøkende å sette seg ned for å nyte bygden. 
Kommunen bør virkelig se til andre kommuner på hva de gjør for å gjøre kommune pen og attraktiv. 
Det burde også lages sti langs sjøen ut mot Gåra, hvor man kan se hele kulturlandskapet fra fjære til 
utmark. En slik sti vil trekke folk til kommunen, som igjen er positivt for næringslivet her. Kanskje det 
også gjør at nye familier ser et potensial i kommunen og vil flytte hit.  

Føler ikke distriktet blir ivaretatt. Gatelys bl.a 

Manglende faste leger ved legekontoret, manglende/ dårlig bredbånds tilbud, samme gjelder for 4G 

Det som oppleves som vennetjenester innad i kommunen, påvirker avgjørelser på lokalt nivå. 

Personalpolitikken 

Barnevernsetaten, skolen! og villigheten til å få enslige/uføre og vanskeligstilte inn i boligmarkede.  

Mangel på lys i gatelys i mørketiden, dårlige veier mange steder. Manglende innendørshall som kunne 
være med på å gi enda flere unge og eldre mulighet til ulike aktiviteter siden det i dag er dårlig 
kapasitet i Kvæfjordhallen. Vil kunne være med på å redusere frafall samt øke rekruttering. 
Manglende tomter til de som er interessert i å bygge hus/ leiligheter samt gjøre noe med alle de 
tomme bygningene.  

Collektivtilbud i utkantstrøk 

Leker apparater/ aktiviteter i skole området. Lite parker men aktiviteter til barn/ungdom. Familie. 

Kunne ønske at det var flere leiligheter til salgs i Kvæfjord. Har lyst til å bosette meg i Kvæfjord. 

Tilrettelegging for etablering av næring er ikke god nok. Mangel på næringsareal med fornuftig 
beliggenhet. Det gjøres for lite for at ungdommene skal bli i kommunen. Kvalitet på kommunale veier 
er altfor dårlig. Trafikkløsning er ikke god nok.Bl.a.  manglende gangveier (ikke ferdigstilt) 
Bergsveien/Laskenveien. Toppenveien burde vært utbedret, Store arealer på Trastad med mange 
gamle bygninger i dårlig stand. Burde vært laget en plan for fornyelse av området for annen bruk enn i 
dag, og der gamle bygninger fjernes til fordel for fremtidsrettet satsning- på tide å tenke nytt 

Overgrodd i hele kommunen.  
Lite lekeområde for barn.   
Ikke turistvennlig.  
Lite som skjer/Lite for ungdommene.  
Stygt rådhus.  
Skitten idrettshall.  

Trafikkforhold, dårlig asfalt, søppel i miljøområder, rådhus er ikke «dress to impress» Borkenes 
sentrum er pinlig, dårlig forbindelse med offentlige transportmuligheter fra Borkenes til alle andre 
plasser, Gullesfjord, Elde, Refsnes osv. 

Manglende vedlikehold av lekeplasser og bygninger. Skolen har hatt utfordringer ift mobbing, men 
håper det er blitt bedre. 

At det ikke satses mer på tilflytting og nyetablering i bygda. 
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Veien skolebarna må krysse (småskolen), mellom Borkenes barnehage og småskolen. Biler og traktorer 
(!) Kommer i stor fart opp og ned denne veien. Det er ingen form for regulering av fart (fartsdumper, 
overgangsfelt) og mange barn ser seg ikke for når de går til/fra skolen.  
 
Her må noe gjøres FØR det skjer en ulykke! 

Som nyinnflyttet til Borkenes savner jeg drivkraft til å tilrettelegge for industri og utvikling for å skape 
arbeidsplasser.  

Jobbmuligheter 

Det kjøres alt for fort i både 30 og 60 sone. Skulle vært mer fartsdumper, spesielt på veien mellom 
barnehagen og småskolen. Dårlig busstilbud utenfor sentrum. Kvæfjord er mer enn bare selve 
Borkenes. 

Trafikksikkerheten utenfor småskolen og barnehagen der nede. Folk kjører som noen griser.   

Sentrum og sentrumstilbud. Veien forbi Dale. Manglende tilgang til sjø for innbyggerne på Borkenes. 

Veiene i boligfeltene. 
Sikkerheten ved veien mellom skolen og barnehagen 

Veisikkerhet i krysset nederst i laskenveien der barnehagen er. Mangler fartshump og fotgjengerfelt. 
Uoversiktlig når barn skal/må krysse vei. Enkelte bilister overholder heller ikke 30 fartsgrense, må nok 
fartshumper til for å få bukt med dette! 

Grunnskolen på Borkenes 
Enkelte deler av kommunal forvaltning 
Behandling fra stat og fylkeskommune 

Standard på veiene lokalt, skulle hatt gang og sykkelsti til Lamhagan og til Elsa. Tror det også hadde 
trent folk ute bygda hit for trim og rekreasjon.  

Veien til Skytterbanen. 

Tilbud for ungdom, idrett og sosialt 

Vet ikke. 

Mangel på selveide leiligheter 
Manglende belysning i mørketiden 

Ønsker mer kvalifisert personell inn i skole og barnehage, flere tilbud/bedrifter/muligheter, mer liv i 
bygda  

Kun store tomter tilgjengelig. Vanskelig om man vil skaffe seg et lite sted å bo. Vet ikke hvor man kan 
møte og bli kjent med folk i samme aldersgruppe. 

For lite gatelys 

Skulle vært flere innbyggere med høyere utdanning. Ønsker yngre befolkning i etableringsfase.  

Bygger inn de eldre, mister utsikt. Veivedlikehold og veilys, eiendomsskatt, savner kokkelærlingeplass, 
vedlikehold av rådhuset, savner bassengtilbud, ikke lekeplass for mellomtrinnet og svært utslitt 
lekeområde på småskolen. Småskolen trenger vedlikehold i form av minimum maling, både ute og inne. 
I "lilleskogen" bak idrettshallen skjer det uheldige ting på ettermiddag og kveldstid, bla rus og alkohol 
blant mindreårige.  

Manglende satsing på private bedrifter. Noe som resulterer i at vi bor i kvæfjord kommune, mens vi må 
pendle til Harstad på jobb. På en dårlig vei over kvæfjord eiet og sent brøytede kommunale veier. 
Industri arbeidere starter på jobb kl: 07:00, så veier må brøytes ferdig tidligere. For mye satsing på 
dyrket mark, som begrenser mulighet til fradeling av tomter, noe som resulterer i at det blir bygget 
mindre antall hus.  
Flytting av teknisk etat til Harstad kommune, er etter min mening negativt for kvæfjord kommunes 
innbyggere. 

Veiene. Lite gatelys. Dårlig idrettshall. 
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For aktive barn er åpningstidene i hallen og svømmehallen for korte på årsbasis. Ja, mange aktiviteter 
kan skje ute, men for barn innen svømming, håndball, volleyball og badminton burde hallen gitt 
muligheter for de som driver innen disse aktivitetene til å få trene lengre.  

1) Gangstien/fortorvet fra småskolen forbi videregående. Her er det til tider mye trafikk i to retninger, 
barn og unge i alle aldre, alene eller sammen med voksne 
2) Mer fokus på sund mat i barnehagen. Utdannelse og kanskje midler.  
3) Avbrenning av avfall og søppel langs veien (ses godt på våre) 

Veiene!!! 
Forfallende hus på Trastad 
Dødt sentrum 
Fotballbanen og ballbingens beliggenhet  
Lite aktiviteter der ungdommer kan møtes 
Lite tilbud for innbyggerne 
Manglende politi/lensmann 
Fæl beliggenhet til Helsehuset!! (Burde helt klart vært i sentrum) 
Mye underbemanning i helseomsorgen 
Eiendomsskatt!! 

Kulturtilbudet for barn og voksne. Savner et kommunehus og et sentrum som blir ivaretatt og som kan 
være et samlingspunkt for barn og voksne. Lekeplassen i sentrum og grodd igjen og det frister lite å 
sette seg på benkene utenfor kommunehuset.    

Alt for mye oppdrettsanlegg!! Tilstand på veier og mangel på en velutstyrt matbutikk 

Legesenteret, der det alltid er nye leger. 
Ingen byttesentral/miljøstasjon, og bruktbutikken er nedlagt. Litt ironisk at det kastes masse brukbare 
ting på "Miljøstasjonen". Er det Kvæfjords svar på "Det grønne skiftet"? 
Når jeg ser gamle bilder av sentrum, og ser hva vi har fått i stedet, er det utrolig trist. Var det ingen som 
så kulturhistorisk verdi i den lave trehusbebyggelsen? "Bygdetunet" forfaller. 
Menneskefiendtlige nybygg, som helsehuset, den kommende skolebygningen, coop, og hele 
"Brunostrekka" fra "Foto og blomster" til "Bikuben". 

Borkenes sentrum slik det ser ut. Stygt og trist, uten sjarm og kulturhistoriske kvaliteter. Ikke lett å se 
for seg hvordan dette samfunnet er blitt til og hvordan folk har levd her før. Ikke alt, men veldig mye av 
det gamle og interessante er rasert - det som kunne fortalt en historie. Jeg sikter til at mange vakre 
trehus er revet gjennom siste 50-60 år og erstattet med enten asfalt og buskas, parkeringsplasser eller 
rent funksjonelle lager-lignende bygninger uten noen estetiske kvaliteter. Andre gamle hus er ellers 
ombygd til det ugjenkjennelige. Samtlige næringsbygg/butikker som er satt opp (senest Coop) vitner 
om kun to hensyn: enklest/billigst mulige løsning og lettvint gate-parkering. Dette har tydeligvis vært 
normen i flere tiår. Det er nedslående. Borkenes sentrum var engang en livlig plass med vakker, 
tradisjonell trehusbebyggelse, et definert sentrum med masse sjarm, synlig kystkultur og historisk sus. 
Et sted man gledet seg til å besøke! Det fremgår av hva folk minnes og forteller, og fotografier man har 
sett. Nå er stedet blitt en plass man helst kjører forbi og skjemmes for å vise frem til gjester og turister. 
Det er (nesten) ingenting å se, lære, nyte og fortelle om. Særpreget og sjarmen som engang var, er 
borte. Hvis man hadde tatt vare på bebyggelsen og historien kunne Borkenes vært helt på linje med de 
vakreste plassene i Lofoten - som trekker turister fra hele verden! Som Borkenes fremstår nå, kan det 
gjerne bli med i konkurransen om å være Norges styggeste tettsted. Det gjør vondt å innrømme, for jeg 
er glad i denne plassen. 

Sentrumsbebyggelsen 

Mangel på leiligheter og tomt til bygging 

Nivået på kommunale avgifter, alt for høyt og stor differanse mellom distriktene og sentrum. 

veiene, skole, butikk 
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idrettstilbud, fritidsklubber, veier. fotballbanen spesielt at det er asfalt rundt banen 

Veier og idrettstilbud 

jeg liker det meste bare ikke veiene 

Jeg er minst fornøyd for at det går for lite busser til plasser.  

idrett banen mangler ball nett, og stoler for å sette når det er kamp, 

jeg er minst fornøyd at det mangler ballnett bak 11-er målene på banen. 

at det er en litt dårlig skole gård, å litt lite og gjøre 

Jeg er minst fornøyd med lekeplassen på Refsnes fordi der er det ingen ting å hålle på med. 

Noen av lærene. 
Kan virke som noen av lærene har favoritt elever for måten de kan være på. 

det har tatt lang tid før byggingen har begynt på nytt skolebygg. det var 2015 da jeg først hørte om det, 
men de har ikke bestemt seg å starte rivingen av det gamle bygget før våren i 2021, i eksamsesongen. 

at det har gått en god stund siden de ikke har revet ned den delen av skolen eller så er det at det ikke 
er så veldig mange jobber 

Veiene og Gatelysene er en av de verste tingene i kvæfjord. 

Dårlig luft på skolen, dårlig med leker i skolegården. ungdomsklubb som er mer en en dag i uken.  

oppdrettsnæring i alle fjordene våre. 

Ungdoms tilbud, ikke mye å gjøre for ungdommen på fritiden. Miljøstasjonen er ikke velfungerende.  
Veiene er helt elendig. F.eks Bergsveien over storjorda og ut mot bremnes/Nupen  

dårlige veier og dårlig skolebygg. 

dårlig Internett og lite butikker (hovedsaklig Refsnes) 

At dem styrer i sentrum når bygdene faller sammen, f.eks. veiene på Bremnes det er egentlig ikke noen 
ordentlig vei det er bare hull etter hull og gatelysene der å det bare noen få lys der og i de siste årene 
har det kommet flere barn dit og det er bekk mørt om kveldene og sånn som bilene kjører der er det 
farlig for barn å gå der.  
på Borkenes er det for å over drive litt en lyktestolpe hver tiende meter og på Bremnes er det en i hver 
ende av bygda og kanskje senket farten på bilene der også for selv om det bare er 60 så føles det ut 
som om bilen kjører i 110. 

gate lys, og bedre veier over hele Kvæfjord  

ingen ting 

Forhold for barn og unge: Trafikksikkerhet ved barnehager. Avkjøring til nye Husby barnehage er 
livsfarlig. Det bør være gangfelt mellom gamle Borkenes barnehage og Småskolen, her trenges også 
fartsdumper. Mellomtrinnet er i elendig forfatning og nybygg må ikke utsettes. Det trengs fortau i 
Bergsvegen som brukes av mange som skolevei. 

Lite pent sentrum, Mangler en ordentlig lekeplass, uteområdet ved sykehjemmet trenger et løft, mørkt 
i bygda på vinteren (mangler lys i lyktestolpene), savner en innendørs kunstgressbane og bedre 
idrettsfasiliteter generelt. 

veiene 

Tilbud til barn og unge. En flott lekeplass til barn, den som står ved rådhuset er utslitt.  

Minimalt fritids tilbud. Sløsing i helse og omsorg. Elendige veier. 

Flere tiltak for å styrke folkehelsa  

Politisk styring og høye kommunale avgifter 

Mangel på tidens riktig lekeplass for småskolen og mellomtrinn.  

Renovasjonsløsningen. Treghet ved gjenåpning av terapibassenget.  

Fravær av fremtidsrettet plan rundt hvordan gjøre kvæfjord attraktivt for tilflyttere og næringslivsvekst.  

Næringsliv, verdiskapning og manglende forståelse for dette.  
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Renovasjon  

Skole, uteområdet  

Kommunale avgifter. 
Lite utbygging av leilighetskompleks. 

Slik ting står og forfaller, som Trastad. Dårlige veier i sentrum. Et helsehus som er plassert slik at andre 
beboere ikke har noe utsikt lengre. Klemme det inn i et trangt felt, mens Trastad står tomt. 

Lite arbeidsplasser og utvikling 

 

 

 

Hva mener du ville gjort Kvæfjord til en bedre kommune? Nevn 1-3 ting 

Mer variert arbeidsmarked, bedre nett og tlf dekning, flere gang/sykkelveier 

Flytte elever fra flesnes til borkenes. Flere arbeidsplasser. Bedre vei enkelt steder.  

Jobbmulighetet 

Flere arbeidsplasser, flere handelssteder. Vinmonopol i butikk.  

Om alle utkantene i Kvæfjord hadde følt seg mer sett! 
Om alle barn/ungdom hadde et akseptabelt fritidstilbud/organisert skyss - også i utkantene.  
Om alle bedriftene hadde følt seg like mye reklamert for/sett/ivaretatt! Noen er kanskje litt mer 
populære?  

Bedre intern kollektivtransport til/fra ytterkantene 

Bedre sentrum, kyststi, hundepark, Leiligheter, 

Mer næringsvirksomhet skaper flere jobber som ikke er i kommunal regi 
Jobbing for at alle ungdommer skal ha en fritidsarena enten de er 7 år eller de er 15 år 
Bedre vedlikehold av veier (Borkenes)  

Løsning på P-plass-problematikk ved Gammeltorvhågan. En flaskehals for økt tilgang på marka. 

Ungdomstilbud 

-større næringsliv, flere arbeidsplasser, særlig rettet mot ungdom. -samlet teknisk etat. -
sentrumsutvikling, men samtidig la de ulike områdene utenfor sentrum ha frihet til, areal til, midler 
til å utvikle seg til levende bo- og arbeidsområder (selvfølgelig i samkvem med landbruket, det 
meste løser seg med kommunikasjon). 

Flere møteplasser før unge, flere fritidsaktiviteter  

Bedre eldreomsorg, midler til bygdekafeen og eller mulighet for andre kafeer/kiosker/pub. Faste 
sosiale sammenkomster, for barn, familier og voksne 

Liv i sentrum, flere bedrifter i sentrum. Prøve å beholde de bedriftene som tør å satse i Kvæfjord 

Tilflytting, flere utdanningsmuligheter i Harstad, som igjen trekker flere til regionen, opprusting av 
fasader til offentlige bygg og næringsliv.  

Lage ny og rettere vei mellom Kvæfjord og Harstad - gjøre kjøretiden kortere. Da vil også Kvæfjord 
bli et mere attraktiv alternativ som forstad til Harstad. 

Mer inkluderende innbyggere, bruke mer penger til å pynte Nupen til Norges mest romantiske sted, 
bygge ut bredbånd til hele kommunen, for å være attraktiv over alt 

1. Bedre tilbud til unge voksne 
2. Flere busser, særlig kveldsbusser 

Veinettet må oppgraderes, byggene etter trastad institusjon må taes være på/renoveres. 

At det skapes flere arbeidsplasser 

Gang og sykkelsti mellom Gåra og Vik. Bedre bussforbindelse Refsnes-Harstad 
morgen/ettermiddag.  
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Flere sykkel og gangsti mellom feks Eldaskogen og Borkenes. Flere busslinjer. Samlingsted med 
plass til uteliv og kulturelle tilbud. Både på dagtid og kveldstid.  

Treningssenter, Rå vgs/naturbruk da det var koselig å gå hit når d var liv på gården og fikse 
kommunehuset, for dette ser ikke bra ut!  

Bedre tilbud til barn og unge mht lekeplasser, trening, vollyballbane, skaterplass, en kulturell plass 
for ungdommene å henge og ikke ved busskurene eller rus!  

Få organiserte snøskuter løyper i kommunen så de som ikke har mulighet eller interesse for å stå på 
ski kan få mulighet til å komme seg ut i marka uten å måtte kjøre til Sverige. 
Fjerne eiendom skatt. 
Få til et tilbud til ungdommen.  

Økonomi til å bygge ut alt som skal oppgraderes på skolen med en gang. Oppgradere og bruke 
videre varmtvannsbassenget på Trastad.  

Ny vei over Kvæfjordeidet. 
Grynderbistand 

Bedre tilrettelegging for turister/bobilturister og bedre tilbud for barn/ungdom. 

Økt innovativ tenkning 
Bort med eiendomsskatt 
Bedre samarbeid mellom ulike etater  

En tursti langs havet til Gåra som knyttes sammen med kulturstien som allerede er her. 
Få alle grøntområder ryddet, vedlikehold og plantet. Slik det ser ut nå, kunne kommunen like godt 
vært i Murmansk. 
Politikerne må tenke nytt og fremover. Tørre og satse på nye næringer. Kommunen har et stort 
potensiale til å få masse turisme, men da hjelper det ikke med en overgrodd Nupen, urskog til 
sentrum og lite muligheter for camping.  

Hogg skog langs veiene  
Gjør sentrum og distrikter penere 
Tilrettelegg for turister 

Fiber til alle, legge til rette for at leger finner Kvæfjord som en attraktiv kommune, 

-Flere kulturarrangement- ala kvæfjorduka 
-Større satsning på friluftsliv- feks. Sette opp hinderløype eller etablere bålplass med utsikt. 
-legge til rette for flere bygdekino eller bygdepub 

Skifte ut ledelsen for helse og omsorg. 
Sette ned eiendomsskatt, bedre bussforbindelser  

Legg ned det kommunale barnevernet og slå sammen med Harstad. 
Erkjenn dårlig skolemiljø og att mobbing også foregår på skolen.  
Få små tomter tilgjengelig og tillat bygging av "minihus". Gjerne i utkanten og ikke i sentrum. Vær 
en foregangskommune på lovligheten og muligheten til dette.  

Jobbmuligheter, byggemuligheter og bygging av ny stor innendørshall.  

Bedre kollektivtrafikk, beholde små skoler og gjøre de bedre! 

Parker med uteaktiviteter/apparater for familien. Flere jobb muligheter.  

Flere boliger til salgs, treningssenter. 

Flere arbeidsplasser. Leiligheter/boliger nær sentrum, Tilrettelegging for turisme 

Kultursti langs sjøen.  
Ungdomsklubb.  
Bobilcamp med strøm.  

Bedre transport/ trafikkmuligheter, finere sentrum i «hovedstaden» av kommune, lit mer tilbud på 
kveldsarrangement til alle 

Park/lekeplass sentralt plassert. 
Vedlikeholdte veier og bygninger 
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Boligfelt/Tomter mellom Borkenes og Skallan. 
Nytt skolebygg. 

Fikse veier i stedet for å "lappe" den sammen, tryggere skolevei for mellomtrinnet 

Tilrettelegging for å skape arbeidsplasser. 
Sats på aktiviteter som vil trekke folk til bygda. 
Sats på nyetablerte familier får en god start for å slå seg ned hær. 

Jobbmuligheter, flere fritidsaktiviteter for både voksne og barn 

Aktiviteter til små barn, f.eks.dans, turn, lek, som var et rimeligere alternativ enn kulturskolen. 
Hadde også vært fint med et sted man kunne møtes med barn helt uformelt, med forskjellige 
aktiviteter. Fortauet som er så fint fra Gårakrysset til Trastad, kunne godt vært forlenget enda 
lenger, slik at barna i Eldaskogen kunne hatt en trygg skolevei om de vil sykle. 

Bedre trafikksikkerhet utenfor skole.   
Bedre veier (idrettsveien og bergsveien).  

Utvikling av sentrum - både med tanke på arkitektur, infrastruktur, grøntrom og serveringssteder. 
Utvikle det gamle kaianlegget på Borkenes.  

.  

Sikker vei for barn til og fra barnehage/skole. 

Bevisstgjøring og profesjonalisering av personalet i småskolen 
Sikring, fotgjengerovergang og fartsdumper i Laskenvn, mellom småskolen/Rå og Oransje-
barnehage 
Gjennomføringsevne, feks i tilgang til byggetomter 
Skoletilbud i Vik, ikke bare for de yngste - tar du skolen fra noen, så kveler du bygda 

At folk ble flinkere til å bruke lokale tilbud av alle slag, bedre veier og gang/sykkelstier 

Trasig at kommunen ikke klarer å tilrettelegge med en ordentlig vei til Skytterbanen, slik at man er 
sikker på å komme opp dit. Alle har ikke en stor firehjulsdreven bil. Vi har noen fantastiske 
skiløyper, drevet av private.  
 Veien til skytterbanen var dårlig brøytet, og dårlig strødd sist vinter. Det var flere biler som fikk 
stopp i veien pga dårlig fremkommelighet. Man burde stole på at veien er brøytet om morgenen.  
Og så må den brøytes om ettermiddagen også. Denne bratte og smale veien, trenger særlig 
ettersyn om vinteren. 
Tror ikke det blir noe bedre i Kvæfjord, uansett hvor mange kommune planleggere dere ansetter.  

Bredere tilbud til barn og unge, fjerne stor vegetasjon i tettbebygd strøk som gjør at vi gror igjen, 
veistandard  

Flere arbeidsplasser, flere utleie-enheter, bedre veier. 

Satsing/fortgang på selveide leiligheter 
Økt fokus på barn og unge som av ulike årsaker trenger mer enn organisert aktivitet. 

se punkt 4 

Merknad: spørsmål 5-6 er vanskelig å svare på, pga lite nettverk og innflytter. 3 indikerer "vet ikke". 

Bredere næringslivs-samarbeid og større satsing på barn og unge. Flere ( felles)boliger for godt 
voksne 

Skulle vært flere leiligheter eller små boenheter til salgs. Kunne ha vært ansatt en kommunal 
gartner for at bygda kunne ta seg bedre ut. treningsmuligheter innendørs 

Bedre kommunale veier med gatelys. 
Rive utslitte bygg på Trastad og tilrettelegge for boligbygging. 
Tilbud til barn som ikke finner seg tilrette i noen gruppe av idrettslaget. 
Bygge stor lekeplass mellom småskolen og ungdomsskolen, eventuelt bak ungdomsskolen.  

Flere private arbeidsplasser. 
Bedre kommunikasjon for de som ikke bor på strekningen Borkenes-Harstad. 
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Mindre begrensinger på valg av bruk av privat eiendom.  Fraskilling av tomter, bruk av 
mark/eiendom. 

Bedre utnyttelse av personalet i kommunen. Effektivisere byråkratiet og få politilederne mer på 
banen i forhold til ungdom, idrett og eldre.  

Et vakrere sentrum med mer blomster for både lokale og besøkende. Fått gjennomført en utvikling 
av idrettsområdet med friidrettsbane og utetreningsapparater. Fått igang et godt ungdomstilbud 
med ungdomsklubb og aktiviteter får flere enn de som driver idrett... 

1) Utbedre gangstien/fortorvet fra småskolen forbi videregående. Her er det til tider mye trafikk i to 
retninger, barn og unge i alle aldre, alene eller sammen med voksne 
2) Opprettholde en aktiv og inkluderende kommune som tar vare på innbyggernes helse med 
fritidstilbud til spesielt barn, unge og de eldre. Ta vare på hall og svømmehall og skoler. 
3) Som utvalgt kulturlandskap synes jeg det burde være en vårlig rydde langs gata og fjæra 
kampanje som styrker bevisstheten om kulturarven/øker stolthetsfølelsen og miljøbevisstheten 
blant innbyggere. 

Fjern eiendomsskatten 
Få i gang et aktivt sentrum  
Få skikk på alle ødelagte veiene 

-Bedre kulturtilbud  
-«Pusse opp» sentrum slik at bygda kan bruke dette som et samlingspunkt  

Forbedret tilstanden på veiene.  Etablert et treningsstudio i kommunen. 

Oppjustering av sentrum og gamle bygninger. Etabler et museum på sildoljefabrikken! 

Større fokus på estetikk, bevaring og restaurering! Visuelle og kulturelle kvaliteter ved omgivelsene. 
Større fokus på kulturminner og vern, på lokalhistorie og tradisjon, på kystkultur og levende 
strandsone. 
Større fokus på naturvern, sirkulære løsninger, reell gjenbruk (ikke bare kildesortering og kast). 

Vinmonopol 

Bolig, tomt, arbeidsplasser  

Vedlikehold av småveiene, vedlikehold av gatelys, likt avgiftsberegning (kommunale avgifter) 

nye bedre veier, bedre skole stoler osv. , flere plasser man kan være  

flere idrettstilbud, flere fritidstilbud.   

Bedre lekeplasser 

bedre veier, flere fritidsklubber, lekeanlegg 

Jeg vet ikke helt. 

bedre idretts bane, bedre veier. 

mer muligheter for ungdommer pga. denne generasjon er dem som skal ta over Kvæfjord. 

bedre ungdomsklubb, flere butikker for eksempel elkjøp å sånne type butikker for du må kjøre 
ganske så langt f0r å kom til en sånn butikk 

har ingen anelse  

Bedre butikker 

bedre veier og vedlikehold av lyktestolper. 

at vi for bedre veier, flere jobb muligheter og flere vei lys/ fikse noen av dem. dette har verdt sånn 
en veldig lang tid. 

Flere aktiviteter, Fikse veier og sånt, Flere butikker. 

Bedre bussruter og flere alternativ til aktiviteter til ungdom. bedre skoler å gatelys som funker. 
Trenings anlegg. 

mindre oppdrettsnæring, varmt måltid på skolen og bedre system på miljøstasjonen. 

Bedre ungdoms tilbud- flere alternativ som kjellern. 
En velfungerende miljøstasjon som at man ikke trenger å vente i flere timer. 
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delelager/verksted til land bruksutstyr. 
BEDRE VEIER. 

bedre veier, lyktestolper som funker og nye skoleredskaper som feks. bøker og stoler og leksefri 
skole 

Flere butikker, bedre Internett, leksefri skole 

at de sluttet å fokusere sånn på sentrum og litt mer på folk som bor i bygdene, kanskje fått noen 
flere butikker, mindre oppdrett i fjordene. 

Bedre verksteder til landbruks maskiner.  
et sted man kan gå og spisse en matpakke eller spille sjakk. når man blir eldre kan man sitte i en 
park med gamle venner og se seg tilbake.  

veier, 

Å bedre skolemiljø både sosialt og fysisk, og bedre trafikksikkerhet for barn og unge. 

Et penere sentrum, mer satsing på å få barnefamilier til å ville bo her (lekeplass i sentrum, bedre 
idrettsfasiliteter, flere aktiviteter for barn og unge osv.) 

flere aktiviteter  

Lekeplass, tilrettelagt for hundetrening, ny skole for 4-7 klasse.  

Bedre fritids og trenings tilbud for voksne, bedre veier og sunnere næringsliv. 

Ny skole. Flere tiltak for å fremme folkehelsa 

Prioritering av nye arbeidsplasser 

Lekeplass for småskolen og mellomtrinn så fort som mulig og ikke vente til nye skolen blir ferdig.  

Fleire arbeidsplassa. Treningssenter!  

Satsing på annet næringsliv enn landbruk 
Romslige og attraktive tomter utenfor sentrum 
Mer næringsliv i sentrum 

Et levende sentrum, våge å tenke stort. Satsing på reiseliv. Gjøre det attraktivt for nye barnefamilier 
med høyere utdannelse å bo på Borkenes og jobbe i byen. 

Billigere kommunale avgifter, oftere henting av brennbart søppel, fjerning av eiendomsskatt  

Uteplass,park ungdomstilbud 

Kafé, pub og treningssenter. Da hadde ikke behovet vært så stort for å trekke ut av kommunen. 

Savner at det skjer noe. Må liksom til Harstad. Skape noe nytt, og få litt mer liv i bygda. Står jo 
masse tomme bygg for kreative sjeler. 

Mer liv i «sentrum» 
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e for å beskrive Kvæfjord kommune til folk som kommer utenfra? 

Hvilke tre ord ville du bruke for å beskrive Kvæfjord kommune til folk som kommer utenfra? 

 

På dette spørsmålet har vi laget en ordsky for å vise hva som går igjen. De ordene som er størst i 

ordskyen er de ordenen som har blitt mest gjengitt. 

 

 

Ordsky fra spørreundersøkelse 


